
Els ve�ns s'oposen a la pista de patinatge que es vol fer a

Banyoles

Gent que viu a la vora del parc Saderra rebutgen el projecte municipal de

fer-hi un Ôskate park' perqu� temen que causar� molt de soroll

Els terrenys p炭blics travessats pel rec de Gu竪mol,

al Pla de l'Ametller, on es vol fer la pista Foto: R.E.

L'equip de govern de Banyoles est� estudiant si ha de

replantejar-se la construcci� d'una pista de patinatge (skate park)

en un extrem del parc Manel Saderra, al Pla de l'Ametller, tal com

tenia previst. Ve�ns de la zona han comen�at a recollir signatures i

han presentat una alálegaci� en contra del projecte perqu�

consideren que els causar� mol�sties, sobretot de sorolls. Ahir ja

havien reunit 130 f irmes. El por taveu del colálectiu, Josep Font, en

declaracions a R�dio Banyoles, va atribuir l'empla�ament del parc

al fet que l'Ajuntament devia considerar que les cases s�n lluny del

lloc escollit i que hi ha f inques buides, per� va fer notar que, en realitat, hi hauria cases a deu metres i que

aquestes f inques buides s�n edif icables.

El projecte es va aprovar de manera inicial, per unanimitat, en el ple del setembre. Tant el grup en el govern (CiU)

com els de l'oposici� van celebrar que per f i s'hagu�s trobat un espai, perqu� ja feia anys que es buscava un lloc

adient. òltimament, el lloc de qu� es parlava era el parc de la Draga, per� es va desestimar perqu� en aquella

zona ja s'hi fan massa activitats.

El regidor d'Urbanisme, Alber t Tuber t, va indicar ahir a aquest diari que hi ha hagut di�leg amb els ve�ns i que el

tema est� ober t. ÒHem d'estudiar l'alálegaci�. El m�s f�cil per a nosaltres Ðva dirÐ seria fer la pista a l'extraradi, en

un pol�gon industrial, per� no volem fer-ho perqu� la nostra intenci� �s que els patinadors sentin que formen

par t de la ciutat.Ó La pista �s una vella reivindicaci� del colálectiu d'af icionats a aquest espor t urb�. Tamb� �s una

aspiraci� de l'Ajuntament, ja que la instalálaci� Ðva assenyalar Tuber tÐ permetria regular una pr�ctica que

actualment es fa de manera descontrolada en diversos espais de la ciutat.
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